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Dotycry: bezpieczeilstwa wyjazdu na drogę powiatową w Godziszowie.

Pomimo kilkakrotnych informacji na temat ograniczonej widoczrrości podczas włączania się
do ruchu z drogs gminnej w Godziszowią od strony straznicy oSP do drogi powiatowej, nie
wykonano źadnychczynności w celu poprawy tego stanu rzeczy.

Kilka lat temu Starostwo Powiatowe wykonało wycinki drzew znajdujących się w pasie
drogowym. Poprawiło toberyiecz-eiłstwo osob i pojazdów poruszającycb sĘ ta d'ogą. Drzewa
zostaĘ jednak ścięte na wysokości około Q 5 m nad poziomem terenu. Z czasem zarosły
trawą i dzisiaj stanowią nowe zagrożente dla uczestników ruchu drogowego. ograruczają
bowiem widoczrrość dla pojazdów włączających się do ruchu" poruszających się z kierunku
oSP, do zaledwie kilku metrów'

Stanowi to powazne zagrożeńe. Kierowca wĘczający się do ruchu, nie jest w stanie dokonać
tego manewru zgodnie z przqisami ruchu drogowego. Codziennie aarłin siebie i innych
uzytkowników drogi na spowodowanie niebezpieczeństwa w ruchu drogowym.

Pomimo licznych propozycji w zakresie usprawnienia ruchu w poruszaniu się pojazdów na
tym sh'rzyźzowaniu lvydaje się, ze w pierwszej kolejności zachodzi konieczność sfrezowania
wystających części ściętych kilku drzew.

Ze w zg|ędu na powy ższe, sprawę na| eżry traktowaĆ z całą powagą.

Uprzejmie proszę o pisemne udzięlenie odpowiedzi.
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